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Öppnande av mötet

Ordförande Daniel Hellden (MP) hälsade alla välkomna och öppnade mötet.
Styrelsen har skriftligen godkänt deltagande på distans enligt den nya arbetsordningen.

§ 1 Godkännande av föredragningslista

Styrelsen beslöt

att godkänna föreslagen föredragningslista.

§ 2 Justering av dagens protokoll

Styrelsen beslöt

att uppdra till ordförande och vice ordförande att justera dagens protokoll.

§ 3 Protokoll från styrelsens sammanträde 2020-12-10

Styrelsen beslöt

att godkänna och lägga protokollet till handlingarna.

§ 4 Bokslut 2020 och uppföljning av internkontrollplan (delvis hemlig)

VD föredrog bolagets bokslut 2020.
Resultatet efter finansnetto uppgår till 118,8 mnkr före skatt och bokslutsdispositioner, vilket är
37, 7 mnkr lägre jämfört med föregående år. Den negativa avvikelsen mot föregående år beror
på lägre besöksintäkter, orsakat av krisen med covid-19.

Resultatet om 118,8 mnkr är ett par miljoner under kommunfullmäktiges budget om 121 mnkr
vilket också är lägre än styrelsens budget om 148 mnkr, men betydligt högre än de 94 mnkr som
prognostiserat i tertialrapport 2. Resultatet är historiskt sett, trots de minskade intäkterna, bolagets
femte bästa någonsin. VD informerade om insatser som bolaget genomfört för ökad beläggning.

De verksamhetsmässiga målen uppfylls i stort. Avvikelsen i investeringar beror ett tidigare
förvärv. Avvikelse i sjukfrånvaro förklaras med att bolaget har följt stadens rekommendationer att
stanna hemma även vid lindrigare sjukdomssymtom. Därutöver har bolaget haft några
långtidssjukskrivna, vilket slår hårdare procentuellt på ett bolag med relativt fa anställda.

Antalet laddplatser var vid årets slut totalt 2107, varav antalet publika laddplatser var 1402,
vilket innebär att bolaget erbjuder flest laddplatser i staden.

Ovissheten för år 2021 är stor. Bolaget har i sin budget för 2021 utgått från att samhället
succesivt återstartar i vår och når ett normaltillstånd under hösten. En tredje våg, konjunktur
och framtida beteendemönster har stor inverkan på bolagets besöksintäkter.
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Styrelsen beslöt

att godkänna bilagda rapporter.

att uppdra åt VD att överlämna rapporterna till Stadshus AB.

§ 5 Finanspolicy

VD föredrog Stockholms Stadshus ABs finanspolicy för Stockholm Parkering 2020.

Styrelsen beslöt

att godkänna Stockholms Stadshus ABs finanspolicy för Stockholms stads Parkerings AB.

§ 6 Finansiell månadsrapport december 2020

VD föredrog bolagets finansiella läge i december.

Styrelsen beslöt

att godkänna lämnad redovisning.

§ 7 Anmälan och beslut av kompletterande ägardirektiv

VD föredrog bolagets kompletterande ägardirektiv för Stockholm Parkering.

Styrelsen beslöt

att anta kommunfullmäktige och koncernstyrelsens kompletterande ägardirektiv för
Stockholm Parkering.

§ 8 Övriga anmälningsärenden

VD föredrog bolagets övriga anmälningsärenden sedan föregående sammanträde.

Styrelsen beslöt

att notera övriga anmälningsärenden.

§ 9 VD-rapporter

VD informerade om bolagets insatser för ökad beläggning, exempelvis är 5000
flerdygnsbiljetter sålda via BetalaP, öppettiderna på vissa innerstadsanläggningar är justerade.
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Bolaget har infört marknadsföringsinsatser till nya målgrupper i bla a anläggningarna Val
Paraiso, Franska bukten och Arenagaraget, som annars tjänade som besöksparkering vid färjor
eller evenemang.
VD informerade om bolagets marknadsföringsinsats för laddstolpar under kommande vecka.
Arenagaraget kommer även att marknadsföras.

VD informerade vidare om att bolaget har lanserat en ny webb där kunderna kan bland annat
kan hantera fler ärenden själva. För öka aktualiteten i köerna inför även en rutiner där de
köande måste vara aktiva .. Under året räknar bolaget med att även införa digital signering och
bättre visualisering av var det finns lediga förhyrda platser.
VD informerade om bolagets folder "Året som kommer och året som gått" som beskriver vad
bolaget åstadkommit under 2020 och vad bolaget planerar de kommande åren.

§ 10 Övriga frågor
VD informerade om att anläggningen Älvsjöstaden är planerad för att lösa parkeringsbehovet
för de nya bostäderna som byggs i området.
VD informerade om att de initiala problem som funnits med BetalaP ska vara åtgärdade.
Ordförande Daniel Hellden (MP) informerade att trafikkontoret arbetar vidare med inkomna
förbättringsförslag gällande funktionaliteten i appen.
Inga övriga frågor ställdes

Mötet avslutades
Ordförande Daniel Hellden (MP) tackade alla och avslutade sammanträdet.

Vid protokollet:

Lisbeth Gatenborg
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